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Vogelsterfte door hoogspanningsleidingen  -  Inzet fireflies

Begin oktober 2019 werden door Elia circa 500 fireflies gehangen in de broeken van 
Noordschote (Lo-Reninge) tot Woumen (Diksmuide). Deze reflectoren aan de 
hoogspanningskabels moeten er voor zorgen dat er jaarlijks minder vogels tegen de 
hoogspanningsleidingen vliegen.

Elia heeft deze reflectoren gehangen op vraag van Natuurpunt omdat deze zone bekend 
staat als een gevaarlijke zone voor de vele trekvogels in het Blankaartgebied.

Er wordt door Natuurpunt geschat dat er jaarlijks tussen de 150.000 en 500.000 vogels 
sterven door tegen elektriciteitsdraden te vliegen. Daarom kan dit project misschien 
navolging krijgen mochten de resultaten positief zijn.

1. Is de Vlaamse overheid tegemoetgekomen in de kosten van de fireflies?

2. Heeft het Agentschap voor Natuur en Bos (ANB) onderzoek gedaan naar de effecten 
van de fireflies? Waarom wel/niet?

3. Plant ANB, eventueel in overleg met Natuurpunt, bijkomende reflectoren? Zo ja, waar 
en wanneer dan? Zo niet, waarom dan niet?
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1. Neen.

2. Er werd tot op heden geen onderzoek uitgevoerd naar het effect van fireflies.

3. ANB heeft geen concrete plannen in die zin, maar neemt de impact van 
hoogspanningleidingen wel mee wanneer zij ihkv de omgevingsvergunning voor de 
aanleg om advies wordt gevraagd’


